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Datum  12 maart 2024    19.30 uur 

 

Betreft  Algemene Ledenvergadering St Vincentiusgebouw Uithuizen 

 

Aanwezig Joop en Ria van den Akker, Arie Beemsterboer, Nel Beets, Greetje Bleker, Wim 

Bosscher, Gert van de Brink, Peter Dijkstra, Marga Drent, Rita Kamp, Jan Langelaar, 

Kor Tillema 

 + het bestuur: Larry Gardiner (vz), Auko Bleker (penningmeester), Johanna Klatter 

(algemeen lid) en Hilde van Heuveln (secr) 

 

m.k.a.  Kees Ensing, Oscar de Jong, Ingrid Koning en Bert Scholtens 

 

 
1. Opening 

Larry opent de vergadering en er wordt begonnen met een kort voorstelrondje. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Notulen jaarvergadering 24 april 2023 (opgestuurd per mail) 

De notulen worden goedgekeurd. Dank aan Nynke Osinga voor het verslag. 

 
4. Jaarverslag 2023 door secretaris + Jaarverslag 2023 werkgroep NME Winsum  

(opgestuurd per mail) 

Er wordt een korte powerpoint presentatie gegeven van de activiteiten en werkzaamheden van de 

afdeling in 2023. Hilde merkt op dat de presentatie geen recht doet aan de hoeveelheid werk die Jan 

Langelaar heeft verricht. 

Nel vraagt of we een reactie hebben gekregen op onze brief aan de gemeente Het Hogeland over 

het in kosten brengen van het legen van de groene container. In de brief heeft het bestuur gezegd 

dat dit de bewoners niet stimuleert om hun tuin te vergroenen en dat groenafval in de bermen wordt 

gedumpt. De gemeente vindt dat de vervuiler moet betalen, en wacht af hoe de bewoners gaan 

reageren. De gemeente gaf als tip “maak een composthoop’. 

 

5. Verslag kascommissie: Jan Langelaar en Nel Beets + voorstel kascommissie 2024 

Nel meldt dat ze alleen bankafschriften hebben gecontroleerd, aangezien er geen ‘kas’ (contant 

geld) in omloop is. Tijdens de controle kwam Jan er achter dat Auko vergeten is te declaren. .  

Er zijn geen onrechtmatigheden gezien en Nel vraagt de leden decharge te verlenen aan de 

penningmeester. Hetgeen gebeurt. Dank aan en applaus voor Auko.  

Nel heeft nog wel een vraag over een subsidie die in verleden is verleend voor het aanleggen van 

een schapendriftpaadje met informatiepaneeltjes. Wim Bosscher: Dit is uiteindelijk niet gerealiseerd. 
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De helft van de subsidie is naar een goed doel gegaan, de andere helft is aan de afdeling gegeven 

om te spenderen aan IVN doeleinden. 

Nel stapt uit de kascommissie en wordt bedankt voor haar inzet. Geen van de aanwezige leden wil 

toetreden tot de kascommissie. 

Opm. via de nieuwsbrief die een dag na de ALV is verstuurd aan de leden zijn twee aanmeldingen 

binnengekomen.  Waarvoor dank. 

 

6. Jaarrekening 2023 en begroting 2024 door penningmeester  

Auko neemt de jaarrekening door. De bankkosten zijn flink gestegen. Peter meldt dat dit met name 

zit in de fraudecontrole die de bank doorrekent. 

Er is een batig saldo van 561 euro over 2023. 

De inkomsten van de RaboClubactie waren minder dan begroot omdat de Rabo haar leden 

gekoppeld heeft aan verkeerde regio’s. Alleen leden kunnen dit zelf laten aanpassen via de bank. 

Dit kan het bestuur niet regelen. 

De kosten van NME Winsum is het gesaldeerde bedrag over 2023. De kosten zaten met name in de 

aanschaf van spullen voor het wildkoken. 

Rita merkt op dat er nog steeds geen takkenscharen zijn aangeschaft terwijl daar in het verleden al 

sprake van was, en dat er nu geld is. Peter geeft aan dat ze bij de Appelhof in Winsum goede 

ervaring hebben met het merk Silky. 

 

Vervolgens neemt Auko de begroting voor 2024 door. De bedragen zijn gebaseerd op het afgelopen 

jaar en voorgaande jaren. Er zijn geen aanmerkingen. 

 

pauze 

 

7. Plannen 2024 (naast de activiteiten genoemd in De Pommel) 

* vlog 

Het bestuur heeft een vlog gemaakt over de afdeling om mee te dingen naar de vrijwilligersprijzen 

2024 (nov.nl). Pas in juni horen we de uitslag. 

Peter merkt op dat de provincie Groningen helaas geen vrijwilligersprijzen heeft in de categorie 

Natuur. 

* Tiny Forest Uithuizermeeden 

Donderdag 21 maart a.s. wordt bij de twee basisscholen CBS De Noordkaap en NBS De Sterren 

een Tiny Forest aangepant aan de Willem de Mérodelaan 5 in Uithuizermeeden. Het planten van de 

600 boompjes duurt van (ongeveer) 8.30 – 14.00 uur en alle leerlingen doen mee. Een aantal 

bestuursleden van IVN Noord-Groningen gaat meehelpen.  

* Natuurmarkt Lauwersnest 

20 april staat een aantal bestuursleden met een stand op de Natuurmarkt bij het Lauwersnest. De 



 Verslag 

3 

dag is van 11.00 tot 16.00 uur. 

* Plantexpeditie Groningen 

Voor basisscholen wordt in de maanden mei en juni een plantexpeditie georganiseerd door IVN 

Groningen. Dit zal plaatsvinden op verschillende dagen op 3 locaties: Lauwersnest (Lauwersoog) – 

Ruiten AA (Sellingen) – Ekenstein (Appingedam). IVN Noord-Groningen heeft meegedacht over 

deze locaties en gaat misschien ook helpen. 

* Nachttuin Noordpolderzijl 

Auko: Vanuit het project ‘Donkerte van de Wadden’ is IVN Noord-Groningen benaderd om een deel 

van het beheer van de nachttuin te doen. Na overleg met de leden is besloten om ons hier niet aan 

te binden. Maar ze mogen wel een beroep op ons doen als ze hulp nodig hebben. Het betreft het 

inzaaien en gereedmaken van de bedden voor eenjarigen en het onderhoud van klein fruit. 

* Excursie Biessumerbos 

Jan: Jan en Hilde gaan in september een excursie verzorgen in het Biessumerbos (even ten 

zuidwesten van Delfzijl). Tegen die tijd wordt meer informatie bekend gemaakt. 

* Expeditie Nieuwe Gezichten 

Het bestuur heeft zich opgegeven voor dit project in september dat wordt gegeven door IVN Noord 

dat gaat over hoe kan je nieuwe leden kunt bereiken.  

 

8. Rondvraag 

- Geen vraag, maar Hilde zegt vergeten te zijn de actieve vrijwilligers van IVN Noord-Groningen aan 

te melden voor een presentje vanuit Centrum Vrijwilligerswerk Het Hogeland. Excuus daarvoor. 

- Er is een vraag via de mail van Ingrid binnengekomen die graag wil weten of donateurs stemrecht 

kunnen krijgen. In de statuten staat vermeld dat donateurs geen stemrecht hebben, wil je dit wijzigen 

dan moet dat via de notaris en komt op ca. € 500 euro. Daarnaast is het bij verenigingen en clubs 

gebruikelijk dat donateurs geen stemrecht hebben. Donateurs willen juist vaak geen bemoeienis met 

een club, maar wil deze wel steunen. Wil je wel een stem hebben dan moet je lid worden. Larry 

neemt contact met haar op. 

- Peter vraagt of bekend is wat IVN met het WEC (Wereld Erfgoed Centrum dat in Lauwersoog 

wordt gebouwd) wil. Hilde neemt de vraag mee naar de regiovergadering van 14 maart. 

Opm De vraag is inmiddels gesteld en IVN wil graag vanuit het WEC natuureducatielessen geven. 

Oftewel ze willen graag een voet tussen de deur krijgen bij het WEC. Dit staat los van IVN Noord-

Groningen, NP Lauwersmeer (J. de Bruin) en de Natuurschool bij Lauwersoog. 

- Peter heeft een aanbod. Hij heeft een spel ‘levend ganzenbord’ voor jeugd dat heel gemakkelijk in 

te passen op vele verschillende gebieden. We zouden het bv in de omgeving van de Rensumaborg 

kunnen spelen met kinderen. Hilde wil het graag ontvangen. 

 

9. Alle aanwezige worden bedankt voor hun inbreng. De avond wordt afgesloten met korte 

natuurfilmpjes die Hilde heeft gemaakt in haar tuin en bij de Groningse kwelder en polder. 


